
Protokoll fört vid styrelsemöte BIG Vaxholm 2020-09-14 och 2020-09-21 

 

Plats: Zoom-möte 

 

Medverkande: Ingrid Ekstedt, Eva Westberg, Hillevi Atterberg,  Leif 

Ljungberg, Evy Vozila, Anna Neovius, Curt-Åke Stefan, Hildburg 

Berglund, Gunilla Lauthers (adjungerad) och Bosse Lidén. 

 

§1 Ingrid Ekstedt hälsar oss välkomna och  öppnar mötet.  

 

§2 Den utsända dagordningen godkändes.  

 

§3 Föregående   protokoll från 2020-09-02 godkänns och läggs till 

handlingarna. 

 

§4 Aktuella frågor: 

Vi är inte nöjda med den lösning av bostadshuset som presenterades av 

Sveafastigheter Bostad vid avstämningsmötet bl a : 

• Ingen loftgång, det blev en mörk korridor. 

• För stort hus 

• För många lägenheter 

• Hade inte lyssnat på vår enkät angående lägenhetsstorlekar 

• Vi bör tala med arkitekten direkt 

• Gunilla kontaktar Kjell Forshed 

 

Vi måste gå ut med en förnyad enkät om vilka lägenheter vi vill ha, 

storlek, antal rum och övriga preferenser. 

 

Vi var eniga om att arbetsgrupperna måste börja arbeta. 
 

HÄR AVSLUTADES MÖTET OPLANERAT PÅ GRUND AV 

TEKNISKT FEL! 

 

Mötet återupptas med hjälp av zoom 2020-09-21, närvarande då var: 

Ingrid Ekstedt, Bosse Lidén, Hillevi Atterberg, Eva Westberg, Gunilla 

Lauthers (adjungerad), Leif Ljungberg, Evy Wozila och Curt-Åke Stefan. 

 

Fortsättning på §4 Aktuella frågor: 

 



Ett utskick till alla medlemmar med presentation av aktuella arbetsgrupper 

och kalendarium för höstens hitintills bokade aktiviteter ska ske snarast. 

Leif gör utskicket. Ingrid har skickat ett reviderat förslag till oss. Alla 

medlemmar uppmanas att anmäla sig de arbetsgrupper man tycker man 

kan bidra i. Gruppledarnas e-postadresser ska kompletteras i utskicket. 

Detta ska även publiceras på vår hemsida. 

 

Deltagare i arbetsgrupperna behöver inte ha gått studiecirklarna men 

gruppledarna bör vara uppmärksamma på vilka som är mindre insatta i 

kollektivhustänkandet 

 

Ingrid bokar lokal i Kanonen för workshop utifall pandemiläget medger ett 

sådant möte. 

 

Nästa medlemsmöte ska ske via zoom den 30 september 2020 kl 19.00. 

 

Ny enkät ska skickas ut  till medlemmarna om lägenhetsönskemål. 

Lägenheterna  kan illustreras med de gamla förslagen och Gunilla skriver 

en upplysande inledning. 

 

 

 

§6 Nästa möte för styrelsen bestämdes inte. 

 

 

 

§7 Mötet avslutas 

 

 

 

Ingrid Ekstedt 

ordförande 

 

 

 

Bosse Lidén 

sekreterare 


